
Verksamhetsberättelse för Bevattningsföreningen Metallen 2018. 

 

Styrelsen har haft ett ordinarie styrelsemöte under verksamhetsåret. 

Verksamheten fick en ngt försenad start beroende på bla att  föreningen 

behövde investera i en helt ny rostfri sil från Sitab. Den gamla gjutjärnsilen som 

varit med från föreningens början var helt sönderrostad och i stort behov av att 

ersättas. 

 Dessutom hade vi under året dels en vattenläcka på Nordgatan dels att åskan 

vid ett tillfälle  slog ner och skadade ett relä varvid vi fick ett kortare 

driftsavbrott.  

Förutom dessa tekniska delar så fungerade anläggningen utan anmärkning till 

dess den stängdes på hösten . 

Under verksamhetsåret  2019 planeras viss renovering samt utbyte av vissa 

delar att ske. 

 

Sandviken i mars 2019 

 

 

Anders Friberg 

Ordförande  

 

   

 


